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Helsingin kaupunginhallitus on lähestynyt Satamaa lausuntopyynnöllä liittyen valtuutetun Elisa Gebhardin 
aloitteeseen luteiden ennaltaehkäisystä ja torjunnan strategiasta Helsingissä.  
Aloitteessa esitetään, että Helsingin Sataman tulisi lisätä valmiuttaan ehkäistä luteiden leviäminen 
Helsinkiin laivalla saapuvien matkustajien ja rahdin mukana. 
 
Helsingin Satama suhtautuu asiaan vakavasti ja on tämän vuoksi ollut yhteydessä Helsingin kaupungin 
terveysviranomaiseen eli ympäristöterveysyksikköön asian tiimoilta. He ovat omalta osaltaan 
valmistemassa aloitteeseen vastinetta kaupunkiympäristölautakunnalle. Helsingin kaupungin 
ympäristöpalvelut -yksikön mukaan tällä hetkellä satamien osalta ei ole akuuttia riskiä ludetilanteen osalta 
eikä siksi tarvetta välittömiin toimenpiteisiin. 
 
Helsingin Satama on tästä huolimatta ryhtynyt ennaltaehkäiseviin toimiin. Tulemme huomioimaan luteiden 
torjunnan omissa torjuntasuunnitelmissamme ja olemme yhteydessä varustamoasiakkaisiimme asiasta, 
jota myös he voivat huomioida asian omissa suunnitelmissaan. Lisäksi Helsingin Satama tulee pitämään 
aktiivista yhteyttä Helsingin kaupungin ympäristöpalveluihin tilannekuvan ylläpitämiseksi 
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